
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 10. juli 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1047
Er ministeren enig med de bornholmere, der undrer sig over, at man i København og 
Nordsjælland i bund og grund kan bygge helt ned i vandkanten, men at det skal være 
en stor udfordring at etablere et havnebad på en ø? Der henvises til artiklen »Havbad 
drukner i 208 siders regler«, tv2bornholm.dk, den 9. juli 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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